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ACTA NÚM. 51 
 
 

Comissió de Transferència de Coneixements 
i de Projectes Estratègics: 
 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
Jordi Carrabina Bordoll 
Daniel Franco Puntes 
Jordi Hernández Sánchez 
Amparo Huertas Bailén  
Virginia Luzón Fernández 
Iván Martínez Flores 
José Francisco Pérez Hernández 
Raquel Piqué Huerta 
Armand Sánchez Bonastre  
David Sánchez Solbes 
Maria Saña Seguí 
Alberto Teixidó Palazón 
José Tejada Fernández 
Maria Ángeles Vázquez Castro 
Xavier Verge Mestre 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 26 d’octubre 
de 2018, es reuneixen, en sessió ordinària, a 
la sala de juntes del Rectorat i sota la 
presidència del vicerector d’Innovació i de 
Projectes Estratègics, Javier Lafuente 
Sancho, els membres de la Comissió de 
Transferència de Coneixements i de 
Projectes Estratègics assenyalats al marge. 

 
S’ha excusat d’assistir a la reunió Anna Cros Alavedra. 
 
No hi assisteixen Alaitz Echeondo Guallar, Joaquín Gairín Sallán ni Maria Ángeles Vázquez 
Castro. 
  
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Carme Nogués Sanmiquel, adjunta del vicerector d’Innovació 
i de Projectes Estratègics, Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de la Gestió de la Recerca, 
Carlos Valero Santiago, director gerent de la Fundació Parc de Recerca UAB, Xavier Vallvé 
Sanchez, cap de l’Oficina de Valorització i Patents, i Xavier Ariño Vila, responsable de Projectes 
Estratègics. 
  
Hi actua com a secretari Pedro de Alcántara-García Briones.  
 
 
 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
2. Informe dels vicerectors. 
3. Seguiment d’EBT i spin-off. 
4. Altes i baixes dels laboratoris de prestació de serveis (LPS). 
5. Assumptes de tràmit. 
6. Torn obert de paraules.  
 
   
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
  
David Sánchez proposa modificar el punt 6 de l’acta en relació amb una intervenció que va fer 
relativa al Programa de tècnics de suport a la recerca. 
 
La Comissió de Transferència de Coneixements i Projectes Estratègics de la UAB aprova, 
per assentiment, l’acta de la Comissió del 17 de setembre de 2018. 
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2. Informe dels vicerectors 
 
El president informa de diferents temes: (i) La reunió mantinguda per la rectora amb el ministre 
de Recerca i la secretària d’estat, en la qual van tractar diferents assumptes relacionats amb la 
recerca, com ara la situació dels I3, la creació a la Universitat d’un nou cos d’investigadors o 
l’estat de gestió del programa Beatriz Galindo. (ii) En l’àmbit dels grups Tecnio s’està treballant 
sobre millores en el finançament. (iii) S’està negociant un acord amb l’Ajuntament de Barcelona 
perquè les estructures de recerca de la UAB (per exemple, BABE) que disposen de col·leccions 
biològiques puguin cedir-ne l’ús a museus d’aquest Ajuntament i que, en el moment en què se’n 
vulgui recuperar la possessió, puguin tornar a la UAB. (v) El comunicat de l’Equip de Govern 
relatiu als ajuts obtinguts per als parcs científics, en el sentit que en el seu dia la UAB va obtenir 
préstecs del Programa de Parcs Científics per destinar-los exclusivament a infraestructures i, per 
tant, gens d’aquests diners es van derivar a la Fundació Parc de Recerca UAB, entitat participada 
per la UAB, el CSIC i l’IRTA.  
 
El president dona la paraula al vicerector de Recerca i de Transferència, que tracta diferents 
qüestions. (i) Parla del contingut de la reunió de vicerectors de recerca de l’ACUP en què van 
preparar la reunió del proper 21 de novembre amb el director general de Recerca, on s’ha de 
tractar del finançament de la recerca (programa de finançament públic basal fonamentat en la 
recerca compatible amb les convocatòries específiques), de la proposició de noves convocatòries 
de recerca, de les relacions de les universitats amb els centres de recerca, i de la voluntat de les 
universitats de participar en l’elaboració de la nova llei de la ciència i universitats. (ii) Informa que 
la convocatòria del programa d’ajuts de la Generalitat de Catalunya per a departaments i 
institucions de recerca està parada, ja que la Secretaria d’Universitats no vol convocar la primera 
convocatòria fins que no tingui disponibilitat pressupostària per a les quatre edicions previstes. 
(iii) El 25 d’octubre de 2018 la Comissió d’Investigació va discutir i aprovar tots els criteris de la 
convocatòria del programa TSR, sustentat en els següents paràmetres: s’exigeix que el grup ha 
de ser reconegut com a SGR per tenir un TSR; la plaça es cofinança a raó del 75 % per la UAB 
i del 25 % pel grup SGR; es tindrà en compte la puntuació realitzada per l’AGAUR en el darrer 
concurs de grups SGP; hi haurà un segon criteri de valoració consistent en la grandària del grup 
i el nombre d’investigadors amb trams vius de recerca; i dos o més grups SGR es poden agrupar 
per demanar un TSR.   
  
Seguidament, el president obre un torn de paraules en què els assistents debaten sobre diferents 
aspectes de la convocatòria del Programa TSR, com ara els perfils professionals dels TSR i la 
seva distribució en grups, si es té en compte algun criteri de transferència de coneixements per 
adjudicar el TSR a un grup SGR sol·licitant, la problemàtica de l’assumpció per part dels grups 
SGR beneficiaris del TSR d’haver d’assumir la diferència salarial entre la categoria LG3 i la 
retribució efectiva percebuda pel TSR (LG2 i LG1), i sobre la possibilitat de fer una anàlisi de les 
funcions desenvolupades pels TSR per tal que tinguin una classificació professional correcta. 
  
 
3. Seguiment d’EBT i spin-off 
 
El president informa que el mes de febrer de 2018 es va fer una recopilació de l’estat de les 
empreses de base tecnològica (EBT) i de les empreses derivades (spin-off) i es va acordar que 
periòdicament es farien informes de seguiment. A continuació dona la paraula a Carlos Valero i 
Xavier Vallvé, els quals fan una presentació de totes les empreses i exposen les dades 
econòmiques tancades a 31 de desembre de 2017 (facturació, resultat de l’exercici, ingressos 
per subvencions, ingressos per contractes de transferència, llocs de treball generats, valor 
patrimonial) i la relació d’aquestes entitats amb la Universitat (convenis de col·laboració, serveis 
cientificotècnics contractats, doctorats industrials), tal com queda recollit al document núm. 1. 
  
Les empreses objecte d’anàlisi són: Vetgenomics, Ypsicon, Aslogic, Kogenix, Visual Tagging 
Services, Mass Factory, Futursisens, Health & Sport Lab, Bioeclosion, Idetan, Aeinnova, Inedit, 
Nanoligent, Rizoma, Applied Nanoparticles, Aeris, Cimab, Mirakonta i Nanotherapix. 
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Un cop feta la presentació, el president obre un torn de paraules on els assistents valoren 
l’informe presentat i comenten la possibilitat que en futures ocasions es presenti la informació 
d’una altra manera, per poder tenir coneixement de manera ràpida si una empresa va bé o no. 
També es demana fer una valoració sobre l’assoliment de reptes, així com la inversió que ha 
costat a la Universitat la creació d’aquestes entitats.   
 
4. Altes i baixes dels laboratoris de prestació de serveis (LPS) 
 
El president informa que un cop organitzats els serveis cientificotècnics s’ha treballat amb els 
LPS per fer-ne un inventari i establir paràmetres comuns de funcionament. 
 
Pren la paraula Carme Nogués, que informa de la sol·licitud de baixa del Servei d’Higiene, 
Inspecció i Control dels Aliments per jubilació de la professora encarregada del servei, i de la 
sol·licitud d’alta del Servei de Quiròfans de Cirurgia Experimental, promogut pel doctor Félix 
Ángel García Arnas, d’acord amb la memòria incorporada com a document núm. 2. La situació 
que motiva l’alta del laboratori de prestació de serveis és la docència a metges de cirurgia, la 
qual cosa implica el lloguer de sala d’operacions on es fa aquest tipus de docència. En relació 
amb els espais, el president informa que són espais que pertanyen a l’Hospital Clínic Veterinari, 
la qual cosa comportarà actualitzar l’estat de possessió perquè es pugui portar a terme aquesta 
activitat.  
  
El president obre un torn de paraules on els membres de la Comissió debaten sobre la necessitat 
de regularitzar l’existència d’un treballador PAS de capítol I, sobre la necessitat de fer obres per 
legalitzar els espais per desenvolupar l’activitat, vista la proposta del vicerector d’Innovació i de 
Projectes Estratègics per la creació i l’extinció de dos Laboratoris de prestació de serveis. 
  
Proposa aprovar la creació del servei amb els següents matisos: 

1. Desadscriure el capítol I. 
2. Fer les obres per la legalització. 
3. Organitzar la correcta possessió dels espais. 

 
En vista de les consideracions anteriors, la Comissió de Transferència de Coneixements i de 
Projectes Estratègics de la UAB aprova per assentiment el següent:  
   
PRIMER. Aprovar la baixa i, per tant, la dissolució del Servei d’Higiene, Inspecció i Control 
dels Aliments com a laboratori de prestació de serveis de la universitat. 
  
SEGON. Aprovar la creació del Servei de Quiròfans de Cirurgia Experimental com a 
laboratori de prestació de serveis de la Universitat, d’acord amb la sol·licitud que 
s’incorpora com a  document núm. 2, amb els següents condicionants: 
  
- S’assumeix el compromís de la Universitat de desadscriure del servei dissolt el 

treballador de l’estament de personal d’administració i serveis de capítol I que 
actualment hi està adscrit. 
 

- S’assumeix el compromís de fer els tràmits legals corresponents perquè la Universitat 
gaudeixi de la possessió dels espais on es porti a terme l’activitat del laboratori de 
prestació de serveis. 
 

- S’assumeix el compromís de portar a terme les obres necessàries per legalitzar els 
espais on es porti a terme l’activitat del laboratori de prestació de serveis. 

  
TERCER. Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
QUART. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
  
 
5. Assumptes de tràmit 
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No n’hi ha cap.  
 
 
6. Torn obert de paraules 
  
No n’hi ha cap.  
  
 
 
A les 11.33 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
 
El secretari        Vist i plau 
         El president 
 


